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Vraag Antwoord

Is er contact geweest met het ministerie over wat gebruikelijk is voor 
gemeentes als men gelden van het rijk niet heeft ingezet? ( de terug te 
storten 300k dus)?

Nee, wij hebben hierover nog geen contact gehad met het ministerie. 

Zij er vergelijkbare gevallen bekend bij andere gemeentes waarbij geld 
wordt teruggestort. ?

Die zijn bij ons niet bekend. 

Kan de gemeente navraag/onderzoek doen wat de consequenties zijn al 
het geld niet wordt teruggestort? 

De raad kan door middel van een amendement besluiten het geld niet terug te storten en
dan tegelijk er een andere bestemming aan te geven. 

Richting het Rijk heeft het niet terugbetalen overigens geen consequenties. De plekken 
zijn door de gemeente aangeboden en daar staat een vergoeding tegenover ook al wordt
er geen gebruik gemaakt van de aangeboden opvangplaatsen.

Wat zouden de (extra)kosten zijn binnen het sociaal domein als er sprake 
is van meerjarige opvang van vluchtelingen?

De kosten kunnen binnen het sociaal domein betrekking hebben op verschillende 
beleidsterreinen. Onder meer de participatiewet, inburgering, re-integratie, jeugdwet en 
Wmo. Wat deze kosten zijn, is niet in te schatten. Dit hangt af van het aantal 
vluchtelingen, de duur dat ze in Woudenberg verblijven en hun zorgbehoefte. Daarnaast 
zullen hier naar verwachting ook weer inkomsten vanuit het Rijk tegenover staan. 

Omdat de financiering van de zorgkosten vanuit de overheid nog 
onduidelijk zijn, waar is dan de 200.000 op gebaseerd om toe te voegen. 
(wat is de onderbouwing)

Het voorstel om € 200.000 aan de reserve sociaal domein toe te voegen, is in samenhang
met de andere voorgestelde toevoegingen bepaald. Zoals ook uit bovenstaand antwoord 
blijkt, zijn de exacte kosten op dit moment niet in te schatten. Tegelijkertijd geeft deze 
toevoeging reserve de mogelijkheid om snel te kunnen schakelen.


